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Около
You can share this PDF with anyone you feel could benefit from it, downloaded the latest version 
from: homebrew

It is an unofficial and free homebrew ebook created for educational purposes. All the content is 
extracted from Stack Overflow Documentation, which is written by many hardworking individuals at 
Stack Overflow. It is neither affiliated with Stack Overflow nor official homebrew.

The content is released under Creative Commons BY-SA, and the list of contributors to each 
chapter are provided in the credits section at the end of this book. Images may be copyright of 
their respective owners unless otherwise specified. All trademarks and registered trademarks are 
the property of their respective company owners.

Use the content presented in this book at your own risk; it is not guaranteed to be correct nor 
accurate, please send your feedback and corrections to info@zzzprojects.com
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глава 1: Начало работы с доморощенным

Examples

Монтаж

Homebrew можно установить, используя следующую команду в терминале:

/usr/bin/ruby -e "$(curl -fsSL 
https://raw.githubusercontent.com/Homebrew/install/master/install)"

Он работает как текущий пользователь; вам не нужно использовать sudo . Сценарий можно 
просмотреть в Интернете и распечатать резюме того, что он сделает, прежде чем делать 
это.

Затем вам нужно добавить /usr/local/bin в ваш PATH если он еще не существует. Выполните 
следующую команду, чтобы проверить:

echo $PATH

Если вы не видите /usr/local/bin в выводе, вам придется добавить его. Откройте файл 
~/.bash_profile в редакторе и добавьте следующие строки в конец:

# Add Homebrew prefix to the PATH 
export PATH="/usr/local/bin:$PATH"

Теперь запустите source ~/.bash_profile . Теперь команда brew должна быть доступна:

brew help

Синтаксис

Пример использования:

brew search [TEXT|/REGEX/] 
brew (info|home|options) [FORMULA...] 
brew install FORMULA... 
brew update 
brew upgrade [FORMULA...] 
brew uninstall FORMULA... 
brew list [FORMULA...]

Поиск проблемы:

brew config 
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brew doctor 
brew install -vd FORMULA

Разработчики: brew create [URL [--no-fetch]] brew edit [FORMULA ...]

Дальнейшая помощь: помощь по приготовлению пива для мужчин [КОМАНДА]

Прочитайте Начало работы с доморощенным онлайн: 
https://riptutorial.com/ru/homebrew/topic/8968/начало-работы-с-доморощенным
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